
Protokoll 2020-09-02

Kommunstyrelsens arbetsutskott
Tid Plats Plats
09:00-11:30 Trollkarlen, Kommunhuset i Fjugesta Location  

Övriga
Gustav Olofsson (kommundirektör)
Kajsa Rosén (Utredningssekreterare)
Anna Bilock  (Ekonomichef)
Ludvig Wreth (Controller)
Marie Casco (Biträdande kommundirektör)
Lina Hagbrand  (Ekonom)

Protokollet innehåller paragraferna §82

Ordförande _________________________________________________________________
Johan Niklasson (C)                                                       

Justerare _________________________________________________________________
Pernilla Marberg (SD)

Sekreterare _________________________________________________________________
Kajsa Rosén

Beslutande ledamöter
Johan Niklasson (C) (ordförande)
Berth Falk (S) (vice ordförande)
Astrid Söderquist (C) (Deltar på distans)
Pernilla Marberg (SD)

Ej tjänstgörande ersättare
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Protokoll 2020-09-02

Justerare signatur

LEKEBERGS KOMMUN ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Styrelse/Nämnd Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum 2020-09-02

Datum för överklagan 2020-09-04 till och med 2020-09-26

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset i Fjugesta
Underskrift/anslaget av

________________________
Kajsa Rosén
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Protokoll 2020-09-02

Justerare signatur

§82 - Uppföljning av uppdrag från prognos 1 - installerade 
solceller (KS 20-364)
Ärendebeskrivning

På kommunstyrelsesammanträdet den 2 juni gav kommunstyrelsen ett uppdrag till Lekebergs 
kommunfastigheter att återkomma med en lista på åtgärdsförslag gällande installationen av 
solceller till nästa arbetsutskott. Bakgrunden till uppdraget var att prognosen för installerade 
solceller skulle förbli oförändrad vid årsskiftet 2020 för Lekebergs kommun, medan 
målvärdet år 2020 för indikatorn ”Solceller på kommunala byggnader (installerad effekt)” 
anger att det ska öka.

Lekebergs kommunfastigheter har meddelat att de avser tidigarelägga installationen av 
solceller på Lekebergskolan. Det innebär att anläggningen kommer att vara i drift under 
november detta år och därmed kommer andelen solceller ha ökat. Någon lista på 
åtgärdsförslag har därmed inte presenterats, då prognosen för måluppfyllelsen kommer att 
ändras i delårsrapporten.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner återrapporteringen.

Beslut

Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner återrapporteringen

Beslutsunderlag
 Tjänsteskrivelse - Uppföljning av uppdrag från kommunstyrelsen till LeKo gällande prognosen 

för installerade solceller - (91836)
 §79 KS Prognosrapport 1 2020 för Lekebergs kommun(KS 20-181-6) - (92370)
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